



INGREDIENTS: Aqua (Water), Pentylene Glycol, Propanediol, Glycerin, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder, Camellia Sinensis Leaf Extract, Sodium Hyaluronate, Tremella Fuciformis (Snow Mushroom) Extract, Bisabolol, Coco-Glucoside, Sodium Polyphosphate, Potassium Sorbate, Lactic Acid, Sodium Benzoate, Parfum (Fragrance), Linalyl Acetate, Linalool.



MADE IN GERMANY

PREMIUM QUALITY

Natura Vitalis BV
Groeneweg 12,
NL-6041 AX Roermond
Phone: 0800-1 01 70 44
www.naturavitalis.de

Pure Micelle Skin Tonic® ist ein spektakuläres Mizellenwasser mit einer einzigartigen Tri-Action Formel, die die Haut in nur einem Schritt porentief reinigt, intensiv hydratisiert und nachhaltig pflegt.

Die mikroskopisch kleinen Mizellen ziehen wie kraftvolle Magnete sämtliche Unreinheiten an und entfernen so mühelos und besonders schonend Make-up, überschüssigen Talg, Hautablagerungen und Schmutzpartikel.

Die Veredelung dieses Mizellenwassers mit Hyaluronsäure und Tremella Fuciformis spendet der Haut zusätzlich einen langanhaltenden Feuchtigkeitsboost.

Zudem können Aloe vera, weißer Tee und Bisabolol die Funktion der natürlichen Hautschutzbarriere unterstützen und vor schädlichen Umwelteinflüssen schützen.

Schon nach der ersten Anwendung kann Ihre Haut deutlich frischer, geschmeidiger und glatter aussehen.

Anwendung: Bitte vor dem Gebrauch das Pure Micelle Skin Tonic® gut schütteln und anschließend ein sauberes Wattepad mit dem Mizellenwasser tränken. Das feuchte Pad dann in kreisenden Bewegungen auf die gereinigte Haut auftragen. Waschen Sie das Mizellenwasser anschließend bitte nicht ab, sondern lassen Sie es nach der Anwendung einfach einziehen. Für optimale Ergebnisse empfehlen wir eine tägliche Anwendung - am besten morgens und abends.

Wichtige Hinweise: Für alle Hauttypen geeignet. Frei von Parabenen, Paraffinen, Siliconen und Mikroplastik. Nach der Reinigung mit Pure Micelle Skin Tonic® ist Ihre Haut optimal auf die Aufnahme unserer weiteren Wirkstoffkosmetikprodukte vorbereitet.



Pure Micelle
Skin Tonic®



WITH TRI-ACTION
FORMULA
FOR BODY & FACE

150 ml e

Pure Micelle Skin Tonic® is a spectacular micellar water with a unique tri-action formula that deeply cleanses, intensively hydrates and nourishes the skin in just one step.

The microscopically small micelles attract all impurities like powerful magnets and thus effortlessly and particularly gently remove make-up, excess sebum, skin deposits and dirt particles.

The refinement of this micellar water with hyaluronic acid and tremella fuciformis provides the skin with an additional long-lasting moisturising boost.

In addition, aloe vera, white tea and bisabolol can support the function of the skin's natural protective barrier and can also protect against harmful environmental influences.

Even after the first application, your skin can look noticeably fresher, smoother and more supple.

Application: Please shake the Pure Micelle Skin Tonic® before use and then soak a clean cotton pad in the micellar water. Then apply the damp pad to cleansed skin in circular movements. Please do not wash off the micellar water afterwards, but simply leave it to absorb after use. For optimum results, we recommend daily use - preferably in the morning and evening.

Important Notes: Suitable for all skin types. Free from parabens, paraffins, silicones and microplastics.

After cleansing with Pure Micelle Skin Tonic®, your skin is optimally prepared for the absorption of our other active ingredient cosmetic products.